
VIF´s Generalforsamling tirsdag den 28/02-2023. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
 
Ole Bagge 
 
Dirigent konstaterer at generalforsamlingen var rettidigt indkald jævnført vedtægterne 

2. Aflæggelse af Formandens beretning v/Karin Forsmann 
 
Status for 2022 der er 328 aktive medlemmer som er indmeldt til kommunen 
I år har vi kunne tilbyde følge hold: 
 

• Forældre barn (2-3 årige) 

• Tons og Tummel (4-6 årige) 

• Spring 1 (6-8 år) 

• Spring 2 (9 år og op) 

• Yoga 

• Move to the Music 

• Badminton børn 4.-7. kl. 

• Core-træning 

• Indendørsfodbold U14 DRENGE 

• Indendørsfodbold U7/U8 Drenge 

• Indendørsfodbold U9/U10/U11 Drenge 

• Indendørsfodbold U10/U12 PIGER 

• Udendørsfodbold Old Boys 7 Mands 

• Udendørsfodbold U5U6 MIX 

• Udendørsfodbold U7/U8 DRENGE 

• Udendørsfodbold U9/U10/U11 DRENGE 

• Udendørsfodbold U10/U12 Piger 

• Udendørsfodbold U14 Drenge 

• Voerladegård Floorball 

• Volleyball 

• Badminton baneudlejning 

• Åben badminton 
 
Vi havde Åben-Hal i julen som desværre ikke var den succes som det plejer at være 
 
Desuden overvejer vi at lukke legepladsen, da den er en stor udgift for os. Vi arbejder på at gå i 
sammenarbejde med byens foreningen og skolen om at vedligeholde den 
 
Vi har igangsætte istandsættelse af vores Beach volley baner. Da der er nogle medlemmer som 
gerne vil sørge for at få den op og køre igen. 
 
Vi deltog igen som Danmarks smukkeste morgenoprydning hold ved Smukfest 2022 med det 
største hold nogen sinde på 138 personer (VIF 75. KFUM spejder 40 Sjælland 23). Vi takker Gitte 
R fordi hun har gidet at stå i spidsen for dette fantastiske arrangement hvor vi har mulighed for at 
tjene penge til vores lille klub. 
 



Batminton 

Igen i år har  Susanne Haudrup og Maja Maria Nielsen stået for træning af 14 håbefuld batminton 

børn i alderen 4 til 7 klasse. Er der mon en Kamilla Rytter Juhl/Christinna Pedersen eller Viktor 

Axelsen det må tiden vise. En ting er sikret der blev gået til den hver mandag sidst på dagen. 

Tusind tak for deres indsats  

Beretningen er godkendt 

3. Aflæggelse af Gymnastikudvalgets beretning v/ Gymnastikudvalgs 

formand Louise Grankvist 
 

Forældre/barn holdet 

Blev anført af Louise Grankvist og Trine Risvig og havde 15 livlige spilopper og deres næsten lige 
så livlige mor/far til træning hver mandag. Sæsonen har budt på grundmotoriske træningsøvelser 
og forskellige sanglege, der sammen danner en vigtig grundsten for børnenes videre motoriske 
udvikling. Trænerne har virkelig gjort det godt, og vi er så glade for deres arbejde. Tusind tak for 
det.  
 

Tons & Tummel holdet 
Sæsonen har været fyldt med både Ieg og seriøs træning med afsæt i springgymnastikken. 
Børnegruppen på 18 børn 4-6 år har virkelig knoklet på og er blevet udfordret på alle parametre. 
En privilegeret gruppe, der har haft masser af voksenhænder til at hjælpe sig. 
Stor tak til Helene Jørgensen, Lise Krebs og Nadia Cecilie Aarøe Danielsen 
 

Spring 1 holdet 

Med 18 gymnaster på Spring 1 har der været nok at se til for de 7 trænere/hjælpetrænere, og vi 
sender en stor tak til Jane Østergaard, Jannie Faurholt Hansen, Linda Rimmer Mortensen, Lise 
Krebs, Marianne Kjærsgaard Sveen og Teo Rolf Sveen. Med blod, sved og tårer er der knoklet løs 
med spring færdighederne. Hvor både grundelementer og færdige spring er trænet. Et sikkert hit 
har været den afsluttende “opvisning” til hver træning, hvor børnene på skift har vist et spring fra 
træningen til de andre - efterfulgt af klapsalver til hver enkelt. I skulle se dem stråle. 
 

Spring 2 holdet 

18 springere har haft fuld fart på at arbejde videre med høje saltoer og masser af flikflakker. 
Gennem sæsonen er der også blevet trænet forøvelse til ”halve skruer efter salto”. Når der trænes 
videre på det til næste sæson, bliver det rigtig sjovt og udfordrende at være springgymnast. Der 
skal på dette hold lyde en stor tak til Lise Aursøy aunmo, Lise Krebs, Louise Grankvist, Nina 
Clausen og Teo Rolf Sveen for deres store trænerindsats. 
 

Move to the Music holdet 

Der er taget afsæt i zumba, men har budt på flere internationale sange end ved et normalt 
zumbahold. Det er Linda Rimmer Mogensen, der igen har stået for, at 14 kvinder mandag efter 
mandag har fået sved på panden ved en masse dans. Hvis holdet fortsat skal have sin 
berettigelse, håber vi på at se endnu flere danseglade kvinder eller mænd til næste sæson. Der er 
ingen aldersgrænse på holdet, andet end det jo ligger først fra kl. 20 til 21, så dermed har det sin 
naturlige begrænsning for de yngre. 
 

Yoga-holdet 

Hver onsdag har den lille sal budt velkommen til Yoga-holdet Dette hold er ført an af Sara 
Papendick Hun skal have en kæmpe tak. TAK fordi du var med til at bringe yoga til Voerladegård. 
Det er der rigtig mange, der sætter stor pris på, unge som ældre, kvinder som mænd, erfarne som 



nybegyndere. Faktisk er flere blevet så bidt af det, at de fortsætter yogatræningen derhjemme, når 
der har være ferie, eller hallen er lukket. 
 

Core-holdet 
Martin Bak Vad og Christian Dyring har været de hardcore trænere til Core-træning. Igen i år har 
der været et imponerende antal tilmeldte, og også på dette hold er diversiteten blandt deltagerne at 
spore. Ligesom i yoga er her både unge som ældre, kvinder og mænd. Det vigtige ved coretræning 
er ikke, om musklerne eller konditionen er i top fra starten. Hver enkelt deltager tilpasser træningen 
efter egene evner (med hjælp fra træneren) og gradvis i løbet af sæsonen bliver de bedre og bedre 
 
Beretningen er godkendt 

4. Aflæggelse af Fodboldudvalgets beretning v/ Fodboldudvalgs 

formand Jan Lundtoft 
 

Herre OB+32:  

Træner: Kim Møller Nielsen 

Old Boys 7M havde et formdyk i foråret 2022, hvor det var svært at skaffe spillere nok. 
Efter forårssæsonen var der en del, der meldte fra, heriblandt en gruppe fra Aarhus. 
Takket være en god rekrutteringsindsats fra spillerne på holdet, valgte vi at køre videre i 
efterårssæsonen med en del nye spillere. Det har været en meget god udskiftning, og der 
har været et par kampe, hvor vi var for mange spillere, så nogle måtte stå over. 
  
Til indendørs har der været god opbakning med ca. 10 deltagere hver uge. Et godt miks af 
unge og gamle. 
  
Det har været nemt for spillere og træner at styre tilmelding, kontingent osv. via Holdsport. 
Vores Facebook-grupper er slettet og al kommunikationen kører gennem Holdsport. 
 

U6-U10 

Trænere: Allan, Tommy, Rikke, Lise, Kasper, Mads/Nadia, Line og Nina 

En lille status fra U6-U10 

ca. 20-25 tilmeldte børn udendørs og 18 tilmeldte børn indendørs 

Udenfor er det godt med aldersopdeling på tre hold.  

De ældste træner tirsdag og torsdag med fokus på styrketræning tirsdag. (De ældste af 

mellemgruppen har fået tilbud om at træne med tirsdag.) 

De yngste og mellemgruppen træner torsdag 

Indenfor fungerer det godt med færre børn til træning (ift til sidste inde sæson) da Bhv-

børn ikke træner med. Vi bruger nogle gange trappen til ældste som styrketræning hvis 

drengene skal deles 

Alle har i denne sæson fået nyt lækkert spillertøj, det er de meget glade for. 

I februar har begge hold været til stævne i hhv. Brædstrup og Østbirk (eneste stævne de 



har indenfor) 

Holdene har været til kampe udenfor (men vi har ikke styr på statistikken) 

Ift. U10 mangler vi efterhånden fodbold-tekniske færdigheder i trænerteamet. Men vi er 

heldige at have fået en fodbold-far med som træner til kommende udesæson 

Vi har arbejdet meget med udholdenhed og løbetræning (udendørs) - de ældste gav 

hurtigt op i starten af sæsonen og flere havde svært ved at løbe "den store bane" som de 

blev mødt med i kampene 

U10 piger: 

Træner Lone Jelsing  

Det har været et super godt år med en mere eller mindre fast trup til træning. De har deltaget i 
turnering med gode resultater. U10 udvikler sig hele tiden og er rigtig motiverede for at lære mere. 
 
Indendørs har der været deltagelse i turnering samt stævner hvor der er opnåede flot resultater 
Det er fantastisk at vores lille by/forening kan mønstre så mange piger der vil spille fodbold. 

 

U12 piger: 

Træner Lone Jelsing 

Det har været et super godt år med en mere eller mindre fast trup til træning. De har deltaget i 
turnering med gode resultater. U12 udvikler sig hele tiden og er rigtig motiverede for at lære mere. 
 
Indendørs har der været deltagelse i turnering samt stævner hvor der er opnåede flot resultater 
Det er fantastisk at vores lille by/forening kan mønstre så mange piger der vil spille fodbold. 

 

U14 drenge: 

Træner Jesper Torp, Lone Jelsing og Claus Fisker 

Det har været et super godt år med en mere eller mindre fast trup til træning. De har deltaget i 
turnering med gode resultater. U14 udvikler sig hele tiden og er rigtig motiverede for at lære mere. 
 
Indendørs har der været deltagelse i turnering samt stævner hvor der er opnåede flot resultater 
Det er fantastisk at vores lille by/forening kan mønstre så mange drenge der vil spille fodbold. 

 
Fra formandens side skal lyde en kæmpe tak til alle vores frivillige trænere og assistenter 
der uge efter uge trofast afsætter tid til træning og kampe, tak til forældre for jeres støtte 
på sidelinjen, kørsel og dommerbordsopgaver m.m. 
 
Tak til vores sponsorer, der gør det muligt at vi kan se ordentligt ud til kampene. 
 
Og slutteligt tak til bestyrelsen for godt samarbejde.   
 
Jan Lundtoft 
Fodboldformand 
 

Beretningen er godkendt 



5. Fremlæggelse af revideret regnskab v/Helle Tholstrup 
 
Regnskabet viste negativt resultat på 3759 kr 
 
Regnskabet er godkendt 

6. Indkomne forslag 
 

Ingen 
 

7.   Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

• Karin Forsmann Ønsker genvalg. 

• Ole Bagge Ønsker genvalg. 

• Kent Rasmussen Ønsker genvalg. 
 

8.   Valg af suppleanter: 
 

• Jan Lundtoft     

• Lars Lindencrone 

 

9.   Valg af revisor og revisor suppleant, på valg er:  
 

• Helle Blæsbjerg  

• Suppliant Peter Glibstrup 
 
 

10. Eventuel 
 

Der blev foreslået følgende:  

• Mulighed for træningsdragt tilkøb med VIF logo 

• Opfordring til at nedlægge diverse Facebook grupper som hvert enkelt hold har oprette og 

samle informations delingen igennem VIF’s medlemssystemerne/hjemmeside. 

Den nye bestyrelse vil tage forslagene med til kommende bestyrelsesarbejde  

Formanden takkede de fremmødte, for en stille, rolig og hyggelig generalforsamling. 

Dirigent: Ole Bagge 

Referent: Ole Bagge 

 


